
Protokół Nr XXII/2012 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 maja 2012 roku 
 

Otwarcia obrad sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam 
Mysiara. Powitał wszystkich zebranych. 
Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Wiktora Tabor. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 3 
- przedstawił proponowany porządek obrad sesji nadzwyczajnej. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
5. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie  
12 głosów – za 
Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- w związku z tym że podejmujemy uchwałę o zmianach w budżecie poprosiła Burmistrza o 
przedstawienie propozycji zakupu autobusu bo to się też wiąże ze zmianami. 
Pan Burmistrz 
- PKS w Jędrzejowie jest w stanie likwidacji, wyprzedają tabor. Mają do sprzedania Autosan 
z 2003 roku za cenę wywoławczą ok. 39tys. – posiada luki bagażowe. My sprzedaliśmy 
Gimbusa za dobre pieniądze. Autobus jest nam potrzebny na różne wyjazdy. Wnioskuję do 
Rady aby wyraziła zgodę na nasze uczestnictwo w przetargu za kwotę do 14tys. euro. Ten 
autobus który został też sprzedalibyśmy i wtedy za 2 nasze kupilibyśmy z PKS. Prosimy o 
upoważnienie do udziału w licytacji. 
Radny J. Strzelec 
- dlaczego my nie skorzystaliśmy z otwartego przetargu jak w PKS, tylko był przetarg 
ofertowy. Mówi Pan, że sprzedał autobus za dobrą cenę. Pan dał cenę z wyceny i za taką 
sprzedał. 
Pan Burmistrz 
- pełne procedury sprzedaży były zachowane, jeden przetarg wychodzi lepiej inny gorzej. Pan 
za Skodę dał 18tys. a przy licytacji mogłoby być np. 14,5tys. Jędrzejów wybrał taką formę 
sprzedaży. 
Radny J. Strzelec 
- dobrze to Pan sprzedał Skodę a nie autobus. 
Pani Skarbnik 
- w PKS to jest inna sprawa tam licytację przeprowadza Komornik. 
Radny Z. Konieczny 
- rozumiem, że ten drugi autobus sprzedamy dopiero po zakupie nowego? 
Pan Burmistrz 
- tak, dopiero gdy uda nam się kupić. 
Radna B. Wójcik 
- czy jeśli kupimy to będziemy dowozić dzieci? 



Pan Burmistrz 
- nie, był przetarg na kompleksowy dowóz dzieci i dowozimy wszystkich uczniów, 
- jeśli inna firma przejmie PKS to możemy zaproponować dzierżawę naszego aby wtedy gdy 
nie jest potrzebny dla nas nie stał nie wykorzystany. 
Radny W. Tabor 
- na dziś nie mamy kierowcy autobusu. 
Pan Burmistrz 
- nie, każdorazowo zatrudniamy na umowę zlecenie. 
Radny J. Strzelec 
- czy prywatna osoba będzie mogła wynająć autobus? 
Pani Skarbnik 
- tak, złoży podanie o wynajem i my naliczymy koszty, stawka za 1km + stawka pracy 
kierowcy. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- jaki to autobus i jaki rocznik? 
Pan Burmistrz 
- Autosan z 2003 roku. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- w te auta nikt już dzisiaj nie wchodzi, za te pieniądze można kupić coś lepszego. Proponuję 
rozeznać rynku aut zachodnich np. Mercedes. 
Pan Burmistrz 
- Mercedes też jest do sprzedania, rozmawialiśmy z kierowcami i twierdzą, że warto kupić ten 
Autosan. 
Radna B. Wójcik 
- może rozważmy propozycję p. Adamskiego. 
Radny S. Łazarski 
- część osób jest w Radzie i pamięta jak ograniczaliśmy kupno działki po GS, można sobie 
przypomnieć i przeanalizować jak to wyszło. Żaden z nas nie jeździ Mercedesem bo nas nie 
stać, jeśli jest możliwość to powinniśmy kupić. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za udzieleniem pełnomocnictwa do udziału w licytacji autobusu z PKS do 
kwoty 14.000 euro? 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Pani Skarbnik 
- do uchwały zostanie przygotowany załącznik o inwestycjach rocznych, zwiększenie o tą 
kwotę zakupy inwestycyjne, nie narusza to wysokości nadwyżki. 
Radna B. Wójcik 
- czy w ogóle powinniśmy głosować udzielenie pełnomocnictwa  jak tego nie ma w porządku 
obrad? 
Pani Sekretarz 
- to dotyczy zmian w budżecie, jeśli jest zgoda to upoważnienie Burmistrza nie musi być 
przyjęte oddzielną uchwałą. 
Pani Skarbnik 
- p. Barska w związku z pozyskaniem środków tytułu wniosków złożonych do LGD Gryf 
wprowadza do budżetu środki na Dożynki po stronie dochodów 12.953zł, po stronie 
wydatków 17.554zł, 
Festiwal Ludowy dochody 24.553zł – wydatki 32.583zł. 



- p. Żelaśkiewicz o wprowadzenie do budżetu kwoty refundacji za Dożynki i Festiwal w 2011 
roku w wys. 16.922zł, 
- do tych zmian wpisujemy kwotę 64tys. na autobus  z rezerwy budżetowej i zwiększamy po 
stronie wydatków . 
Radna B. Wójcik 
- w budżecie na Promocję mieliśmy 91.234zł, jeśli dołożymy wymienione kwoty mamy 
151.815zł, czy nie jest to zbyt dużo przy takim zadłużeniu gminy? 
Pani Skarbnik 
- w promocji są nie tylko Festiwal Dożynki, 
- jeśli chodzi o zadłużenie to nie jest tak źle, spłaty są dokonywane planowo a do Jędrzejowa 
spłaciliśmy przed terminem dwie raty kredytu. 
Radny Z. Konieczny 
- ile w kwocie na promocję jest naszych środków a ile pozyskanych z zewnątrz? 
Pani Skarbnik 
- naszych jest ok. 100tys. 
Radny W. Tabor 
- to jest pokaźna suma, czy nie lepiej część przeznaczyć na zmniejszenie zadłużenia? 
Pan Burmistrz 
- to co my wydajemy na promocję to są jedne z mniejszych wydatków realnie i 
proporcjonalnie do ilości mieszkańców. Proszę sprawdzić budżety innych gmin są 
porozbijane na różne wydawnictwa i in. Na to co zaplanowane mamy podpisane umowy, a 
ludzie chcą działać i promować się.  Drugie tyle środków pozyskujemy od sponsorów, 
każdego trzeba uhonorować, w tym roku na Festiwal zgłosiło się 17 kapel, promują się 
wszystkie KGW – dostają środki na zakup produktów do sporządzenia potraw. Kapele dostają 
po 1000zł, oprócz tego trzeba zakupić nagrody. Ostatnie wydanie naszej gazety było w 
kolorze, ludzie proszą aby tak zostało bo czarno białe wydanie nie podobały się. Wspieramy 
naszych artystów, plenery malarskie dla dzieci. Wojewoda wydaje album o województwie też 
się dokładamy. 
Drogi są potrzebne ale i promocja jest potrzebna, musi być zrównoważony rozwój gminy we 
wszystkich dziedzinach. Zwiększamy tylko o zewnętrzne pieniądze, mamy w tym roku 
Mistrzostwa Polski w kolarstwie szosowym, uwierzcie że jeżeli dobrze mówią o gminie to 
każdemu człowiekowi łatwiej jest coś załatwić w terenie bo gmina jest dobrze oceniana. 
Radny W. Tabor 
- nie negujemy promocji ale chcemy dbać o budżet. 
Radna B. Wójcik 
 - Burmistrz pyta o jaką kwotę zmniejszyć. Trzeba racjonalnie wydawać publiczne pieniądze, 
2 razy się zastanowić. Przykładem jest nagłośnienie gdzie wydano duże pieniądze a nie było 
słychać. 
Pan Burmistrz 
- rok temu zawiedliśmy się na nich, rzuciliśmy się na najnowsze nagłośnienie liniowe, miało 
być słychać bardzo daleko a okazało się co innego. Dlatego wracamy do tego co było. 
Radna B. Wójcik 
- czy Festiwal i Dożynki są finansowane z Urzędu czy z SCK też? 
Pani Sekretarz 
- w ubiegłym roku było z SCK i Urząd, teraz tylko od nas. Gdyby brakło a wpłyną do SCK od 
sponsorów to też od nich będziemy płacić. 
Radny J. Strzelec 
- ludzie pyskowali bo stałem wśród nich że nic nie słychać. 
- zaczął Pan mówić o drogach powiatowych niech Pan powie które będą robione, 



- zakup autobusu z rezerwy, przecież nasz sprzedany za 35tys. + 18tys. za Skodę i gdybyśmy 
jeszcze sprzedali drugi autobus to nie musi Pan się pytać tylko kupić. 
Pani Skarbnik 
- wydatek inwestycyjny musi być umieszczony w planie inwestycyjnym, 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się                     uchwała Nr XXII/155/2012 
Pan Burmistrz 
- zaplanowane drogi powiatowe są zrobione u radnego Strzelca. Praktycznie realizujemy 
założenia przedstawione do Powiatu na kadencję. Na 2013 rok mamy podpisane umowy z 
firmą od wiatraków na drogę Łowinia – Wojciechowice część będziemy musieli dołożyć. Na 
pewno jeszcze w tym roku Powiat rozpocznie drogę Sędziszów – Mierzawa odcinek od 
Borszowic.  Trzeba jeszcze robić Gniewięcin – Klimontów , Swaryszów – Przełaj, 
Aleksandrów – Piołunka i chodniki. 
Radny N. Jawor 
- o ile ta droga będzie poszerzona bo tam już nie ma gdzie uciec. 
Ad. 5 
Przewodniczący zamknął obrady XXII sesji Rady Miejskiej. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                             Sekretarz                                     Przewodniczył  
 
 
 


